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I korthet: 

 
Processen fortgår i maklig takt. Många frågor återstår a4 besvara. 
 
E4 mer detaljerat förslag, med svar på de många frågor som finns, förväntas från 
beredningsgruppen. 
När de4a förslag föreligger kommer det a4 publiceras och styrelsen kommer, eCer kontakt 
med fasDghetsägare, a4 göra en bedömning och ge e4 förslag Dll samfällighetens 
medlemmar. 
 
De4a kan exempelvis vara: 

- A4 föreslå årsstämma a4 anta förslaget Dll genomförande 
- A4 föreslå årsstämma a4 inte genomför projektet och avsluta utredningen. 
- A4 föreslå årsstämma a4 fortsä4a utredningen. 

 
Endast årsstämma kan ta beslut om genomförande.  
 
Styrelsen ser inte a4 de4a hinner ske Dll årsstämman 2024, vid denna kommer 
beredningsgruppen a4 ge en lägesrapport. 
 
Inga moDoner i de4a ärende föreligger Dll stämman 2024. 
 
 
 
Mer detaljerat  
De#a har hänt 
 
2021 (årsstämman) 
 
Till stämman inkom en moDon från Karl-Hugo Wirén som önskade a4 styrelsen skulle verka 
för våtmarkens genomförande. 
 
Stämman beslutade i stället a4 Dllsä4a en beredningsgrupp för a4 utreda förutsä4ningarna 
för genomförande av projektet. 
 
En beredningsgrupp under ledning av Wirén, med representanter från bl.a. styrelsen, 
Dllsa4es. 
 
2022 (årsstämman)  
 
Informerade gruppen om a4 SporTiskarna deltar i beredningsgruppen. 



 
2023 (årsstämman) 
 
Presenterade SporTiskarna och beredningsgruppen en utredning som visar hur projektet 
skulle kunna genomföras; SporTiskarnas projektbeskrivning v2 2023.pdf 
Utredningen är finansierad med medel från LOVA (Lokala va4envårdsprojekt, Havs och 
Va4enmyndigheten) 
Årsstämman godkände a4 föreningen går vidare med projektet. 
 
2023 (oktober) 
gör styrelsen en utvärdering av det förslag som beredningsgruppen då har lagt fram. 
 
Styrelsen ser a4 många frågor avseende ekonomi, Dllstånd, genomförande etc. kvarstår a4 
utreda och lösa. 
 
Styrelsen avger en avsiktsförklaring som innebär a4 man ser posiDvt på projektet förutsa4 
a4 alla dessa frågor kan få Dllfredställande svar och uppmanar beredningsgruppen a4 
fortsä4a si4 arbete. 
Styrelsen konstaterar också a4 vissa fasDgheter blir särskilt påverkade vid va4enreglering. 
Dessa fasDgheters ägare skall särskilt informeras av styrelsen när förslaget om genomförande 
är Dllräckligt preciserat. 
 
2024 (styrelsemöte januari) 
Ingen y4erligare informaDon har inkommit från beredningsgruppen, ingen moDon i ärendet 
har inkommit. 
Styrelsen har få4 frågor avseende projektet från medlemmar. 
 
Styrelsen beslutar publicera en lägesrapport på hemsidan samt komple4era 
listan ”VikDga frågeställningar”, som beredningsgruppen och styrelsen måste besvara. 
I samband med de4a publiceras denna lista som också komple4erats med relevanta frågor 
som inkommit från medlemmar 
 
 
Mer informa7on  
Finns på hemsidan www.grovstanas.se 
 

- MoDon våtmark 2021 
- Årsstämmoprotokoll 2021 
- SporTiskarnas projektbeskrivning v2 2023 
- Styrelsens avsiktsförklaring 2023 
- Lista över ”VikDga frågeställningar” 

 


